



## Referat fra Aktivitetsrådsmøde d. 6. juni kl. 9.00.2017.

Deltagere: Erik, Else, Poul, Gunni, Gunver, Kirsten, Gulla.

Fraværende: Connie, Janike.

Referent: Else.

1. Godkendelse af dagsorden.	<p>Erik vil gerne trække sig som formand d.d. af personlige årsager. Poul konstitueres som formand. Erik fortsætter som bestyrelsesmedlem.</p> <p>Dagsorden godkendt.</p>
2. Orientering fra Aktivitetscentret.	<p>Bustur til Tekniske Samlinger: Denne måtte aflyses og vi var nok også for sent ude med annonceringen. Vi tager det op til næste møde i sept.</p> <p>Poul har lavet en ny elektronisk ansøgning til BRK, ang. en ny printer (§18 midler).</p> <p>Ang. Fondspenge: Symaskinerne er repareret og der er kommet 6 nye stole i Zik-Zak. Der er sendt nye ansøgninger til andre fonde, om flere stole og en ny tavle. Poul vil købe maling til tavlen, så den kan bruges.</p> <p>Frivillighedsfesten, som blev holdt på Sønderbo d. 1 juni, blev rigtig hyggelig, med god mad fra Devika og underholdning. Der var 38 deltagere.</p> <p>Fra sidste Holdledermøde: Ang. saltning af pladsen foran Lunden: Det er Pedellen i Boligselskabet, som sørger for saltningen.</p> <p>Der opstartes et Patchwork hold til efteråret.</p> <p>Holdlederforslaget om "Opslag for bordplan" i hvert rum, så alt står som det skal, vil blive hængt op og kan vurderes.</p>
3. Nyt fra Kontaktpersoner.	Intet nyt.
4. Indkomne forslag.	Intet nyt.
5. Vores blad.	<p>Poul havde forslag med som blev gennemgået og vedtaget. Bladet kan omdeles sidst i juni.</p>

6. Eventuelt.	Intet nyt.
Næstemøde.	Næste møde 5. sept. 2017 kl. 9.00